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P R O T O K Ó Ł Nr V/19 

z obrad V Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się dnia 28 marca 2019 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad IV Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 

na lata 2019-2025. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru wsi Maszewo. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stara Białą w 2019 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Stara Biała z wyłączeniem zakresu gospodarki odpadami komunalnymi. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Stara Biała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej położonej w m. Mańkowo, gmina Stara Biała. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członka Komisji Budżetowej Rady Gminy Stara 

Biała. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie unieważnienia wyborów do samorządu mieszkańców wsi 

Kamionki. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia powtórnych wyborów do samorządu 

mieszkańców wsi Kamionki. 

18. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w  Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Stara Biała 

na lata 2014 – 2018” w 2018 roku. 

19. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2016 – 2018” w 2018 roku. 

20. Przedstawienie raportu z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

za 2018 rok. 

21. Sprawy różne. 

22. Zakończenie obrad. 
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Obrady rozpoczęto 28 marca 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 13:22 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. T. Bętlejewski  

2. M. Downarowicz  

3. M. Krajewski  

4. I. Kraska  

5. M. Lewandowska  

6. H. Murawski  

7. A. Pawłowski  

8. J. Portalski  

9. K. Portalski  

10. M. Przyczka 

11. J. Sieradzki 

12. Z. Truchlewski  

13. M. Turowska-Burczyńska  

14. M. Wojtalewicz  

 
Ad.1. 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Małgorzata Edyta Lewandowska – Przewodnicząca Rady 

Gminy. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych co stanowi 

quorum, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodnicząca Rady przywitała wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta, 

sołtysów, pracowników Urzędu Gminy, kierowników gminnych jednostek organizacyjnych oraz  
mieszkańca miejscowości Biała.   

 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 

obrad. Zapytała, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

Wobec braku wniosków Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zaproponowany porządek 

obrad. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 14 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, H. Murawski, A. 

Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-

Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (1) 

A. Malanowska 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła jednogłośnie (14 głosów „za”) 

zaproponowany porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad IV Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 

na lata 2019-2025. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru wsi Maszewo. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stara Białą w 2019 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Stara Biała z wyłączeniem zakresu gospodarki odpadami komunalnymi. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Stara Biała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej położonej w m. Mańkowo, gmina Stara Biała. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członka Komisji Budżetowej Rady Gminy Stara 

Biała. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie unieważnienia wyborów do samorządu mieszkańców wsi 

Kamionki. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia powtórnych wyborów do samorządu 

mieszkańców wsi Kamionki. 

18. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w  Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Stara Biała 

na lata 2014 – 2018” w 2018 roku. 

19. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2016 – 2018” w 2018 roku. 

20. Przedstawienie raportu z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

za 2018 rok. 

21. Sprawy różne. 

22. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 

protokołu z posiedzenia IV sesji Rady Gminy. Następnie zapytała radnych, czy zgłaszają uwagi  

i zastrzeżenia do protokołu. 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt protokołu 

z IV sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
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                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, H. Murawski, A. 

Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-

Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (1) 

A. Malanowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z IV Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie (14 

głosów „za”). 

 

 

Ad. 4. 

Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 

 
 W dniu 8 lutego w kancelarii notarialnej w Płocku zostały podpisane 4 akty notarialne dotyczące 

przekazania gminie w formie darowizny działek gruntu pod drogę w Maszewie : działki  

o numerach 195/32, 195/34, 195/36, 195/40, 195/42, 195/24 o pow. 626 m2, 615 m2, 625 m2, 

286 m2, 602 m2, 366 m2. Następnie w dniu 20 lutego zostały podpisane kolejne 2 akty notarialne 

w tej samej miejscowości dotyczące przejęcia działek pod drogę oznaczonych numerami 195/22 

i 195/38 o pow. 519 m2 i 326 m2. Kolejne 2 akty notarialne dotyczące tej samej drogi podpisano 

14 marca, które dotyczyły działek o numerach 195/28 i 195/30 o pow. 645 m2 i 641 m2. Do 

przejęcia całej drogi pozostał jeszcze do sporządzenia jeden akt notarialny. 

 W dniu 26 lutego została podpisana umowa z firmą  ABC Szkoły z Chwaszczyna na dostawę 

pomocy dydaktycznych i sprzętu TIK do szkół podstawowych z terenu gminy Stara Biała  

w ramach projektu pn „Wzrost jakości edukacji w szkołach podstawowych w Gminie stara 

Biała”. Umowa dotyczy zakupu pomocy dydaktycznych do pracowni przyrodniczych, 

matematycznych i języka angielskiego w łącznej wysokości 178 383 zł. Są to środki unijne. 

Termin dostawy do 31.03.2019r. 

 W dniu 8 marca została podpisana umowa na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków na 

kwotę 504 307,38 zł z firmą Metria Yurij Ardashev z Warszawy. W ramach umowy zostanie 

wykonanych 34 szt. przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków, w tym 22 szt.  

w nasypie. Termin realizacji umowy do 30.06.2019r. 

 W dniu 19 marca Wójt brał udział w spotkaniu wraz z projektantem z dyrektorami MZDW  

w Warszawie w sprawie modernizacji drogi wojewódzkiej Nr 559 w Maszewie Dużym. Na 

spotkaniu omawiane były szczegóły projektów branżowych a w szczególności projekt 

odwodnienia drogi.  

 W dniu 27 marca podpisana została umowa na przygotowanie aktualizacji programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją. Wykonawcą tego zadania jest firma 

Ecodialog z Warszawy a wartość umowy to  19 500 zł brutto. Zostanie złożony wniosek  do 

Ministerstwa Przedsiębiorczości i Technologii na dotację na ten cel w wysokości 15 000 zł. 

 Został rozstrzygnięty przetarg na budowę części ulicy Mazowieckiego w Nowych I Starych 

Proboszczewicach na kwotę 789 123,72 zł. Wykonawcą będzie firma Plonix z Płońska, a termin 

wykonania to 28 czerwca 2019 r.  
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 Trwa budowa drogi w Maszewie. Termin wykonania to 1 lipca br., a cena 2 373 000 zł. 

 Trwa budowa dróg w Ogorzelicach. Wykonawcą jest spółka S.A.G. z Maszewa Dużego, koszt 

1 298 019 zł, a termin wykonania to 31 lipca 2019 roku. 

 Zakończono budowę ulicy Sosnowej w Maszewie Dużym. Koszt tej inwestycji to 889270,49 zł.     

 
Przewodnicząca Rady poprosiła radnych o zabieranie głosu i zadawanie pytań w związku  

z przedstawionym przez Wójta sprawozdaniem. 

 

Radny Mariusz Downarowicz: 

 Zapytał odnośnie przetargu na budowę świetlicy w Brwilnie. 

Odpowiedź Wójta: 

 Przetarg  na budowę świetlicy w Brwilnie został rozstrzygnięty 27 marca. Jeżeli w ciągu 5 dni 

nie będzie żadnego  odwołania lub wniosku, zostanie podpisana umowa na wykonanie tego 

zadania. 

 Przetarg na budowę ul. Mazowieckiego został rozstrzygnięty. Minął już termin odwołania się. 

W najbliższych dniach zostanie podpisana umowa z wykonawcą. 

 

Przewodnicząca Rady:  

 Poprosiła o wyjaśnienie, jakie problemy z mieszkańcami występują podczas realizacji 

inwestycji, tj. budowie drogi w miejscowości Maszewo.  

 
Wójt wyjaśnił, że obecnie nie ma istotnych problemów związanych z realizacją tej inwestycji. 

Jeden z mieszkańców złożył wniosek do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego  

o sprawdzenie czy inwestycja jest realizowana zgodnie z dokumentacją budowlaną. Taka kontrola 

się odbyła i nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości. 

Sołtys Miłodroża Tomasz Kowalski: 

 Zapytał, na jakim etapie jest zadanie, tj. budowa drogi w Miłodrożu. 

Odpowiedź Wójta: 

 Został złożony wniosek do Starostwa o pozwolenie na budowę i jest w trakcie procedowania. 

Starosta poinformował o wszczęciu postępowania w sprawie wydania zgody na realizację 

inwestycji drogowej.  

 

Wobec braku kolejnych pytań, Przewodnicząca Rady przystąpiła do kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 
 
Ad. 5. 

Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych 

w okresie między sesjami. 

 

Komisja Rewizyjna spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Adam Pawłowski omówił 

tematykę posiedzenia, którą było: 

1. Realizacja zadań w zakresie bezpieczeństwa publicznego, ochrony p.poż., opieki zdrowotnej, 

rekreacji i sportu.  

Nikt z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji spotkała się jeden raz na wspólnym posiedzeniu wraz  

z Komisją Budżetową. Sprawozdanie z przebiegu posiedzenia przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji Monika Turowska-Burczyńska. 



6/16 
 

Nie było pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 

Komisja Budżetowa spotkała się dwa razy. Przewodniczący Komisji Hubert Murawski,  

omówił tematykę posiedzeń, którą było: 

1. Rozpatrzenie wniosków dotyczących oświetlenia ulicznego. 

2. Realizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach w zakresie gospodarki 

odpadami. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poprosił o przekazywanie informacji o planowanych 

propozycjach zmian w budżecie Gminy przed posiedzeniem Komisji poprzedającym sesję, aby 

członkowie Komisji mieli możliwość ich przeanalizowania. 

Nie było pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 

Komisja Polityki Społecznej spotkała się dwa razy. Przewodnicząca Komisji Mirosława 

Wojtalewicz omówiła tematykę posiedzeń, którą było: 

1. Funkcjonowanie transportu zbiorowego na terenie Gminy Stara Biała, współpraca z KM Płock 

Sp. z o.o. 

2. Działalność GOKiS oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w 2018 r. 

3. Utrzymanie szkół i przedszkoli na terenie gminy. 

 

Nikt z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania, wobec czego Przewodnicząca 

Rady przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

Ad. 6. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2019-2025. Następnie stwierdziła, że wszyscy 

radni otrzymali projekt uchwały, który na prośbę Przewodniczącej Rady omówiła Skarbnik 

Gminy. 

Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, H. Murawski, A. 

Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-

Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (1) 

A. Malanowska 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 34/V/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 

na lata 2019-2025 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 7.  

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Gminy Stara Biała na 2019 rok. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. 

Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, H. Murawski, A. 

Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-

Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (1) 

A. Malanowska 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 35/V/19 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2019 rok 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki następnie poprosiła 

o zabieranie głosu  w tej sprawie. 

 
Radny Hubert Murawski zwrócił się do radnych z apelem, aby sołtysom, którzy są aktywni  

i chcieliby wykorzystać fundusz sołecki w swoich sołectwach, dać taką możliwość i wyodrębnić 

fundusz sołecki w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0  radnych 

                                   „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, H. Murawski, A. 

Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-

Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (1) 
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A. Malanowska 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 36/V/19 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
O godz. 10.45 Przewodnicząca Rady zarządziła 20 minutową przerwę w obradach. 

W trakcie przerwy sale obrad opuścił Radny Hubert Murawski. 

 
 
Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru wsi Maszewo. 

Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu 

w tej sprawie. 

 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Pawłowski, J. 

Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. 

Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 

A. Malanowska, H. Murawski 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 37/V/19 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru wsi Maszewo (uchwała w załączeniu do 

niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie określenia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stara 

Białą w 2019 roku. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła 

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Pawłowski, J. 

Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. 

Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 

A. Malanowska, H. Murawski 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 38/V/19 w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stara Białą w 2019 roku (uchwała 

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 

Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Stara Biała z wyłączeniem zakresu gospodarki 

odpadami komunalnymi. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały  

i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Pawłowski, J. 

Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. 

Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 

A. Malanowska, H. Murawski 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 39/V/19 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Stara Biała z wyłączeniem zakresu gospodarki odpadami 

komunalnymi (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 12. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Stara Biała. Następnie stwierdziła, 

że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 
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                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Pawłowski, J. 

Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. 

Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 

A. Malanowska, H. Murawski 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 40/V/19 w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Stara Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 13. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. 

Maszewo Duże. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła  

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Pawłowski, J. 

Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. 

Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 

A. Malanowska, H. Murawski 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 41/V/19 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad. 14. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w m. Mańkowo, gmina Stara Biała. 

Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu 

w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
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                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Pawłowski, J. 

Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. 

Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 

A. Malanowska, H. Murawski 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 42/V/19 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej położonej w m. Mańkowo, gmina Stara Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego 

protokołu). 

 
 
Ad. 15. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie powołania członka Komisji 

Budżetowej Rady Gminy Stara Biała. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, ze w związku z wejściem w życie nowego Statutu Gminy Stara Biała, żaden 

przepis nie ogranicza ilości członków w poszczególnych komisjach. Radny Tomasz Bętlejewski 

nie jest przypisany do żadnej z Komisji, natomiast zgłaszał dwukrotnie swoją chęć pracy  

w Komisji Budżetowej i nadal  ją potwierdza.  

 

Przewodnicząca oraz Wiceprzewodniczący Rady wyrazili swoje niezadowolenie do 

przedstawionego projektu uchwały, stwierdzając, że członkostwo radnego Tomasza 

Bętlejewskiego w komisji budżetowej było już dwukrotnie głosowane i nie ma potrzeby tego 

głosować po raz trzeci. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 7 radnych, 

                                   „przeciw” 6 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, J. Portalski, K. Portalski, Z. Truchlewski, M. 

Wojtalewicz  

PRZECIW (6) 

I. Kraska, M. Lewandowska, A. Pawłowski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska  

NIEOBECNI (2) 

A. Malanowska, H. Murawski 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów (7 głosów „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 43/V/19 w sprawie powołania członka Komisji Budżetowej Rady Gminy Stara 

Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
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Ad. 16. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie unieważnienia wyboru 

sołtysa wsi Kamionki w gminie Stara Biała. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali 

projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki zwrócił uwagę, że podczas zebrania sołeckiego 

zwołanego w celu wyboru samorządu mieszkańców, pracownik Urzędu odpowiedzialny za 

przeprowadzenie zebrania, powinien mieć ze sobą wykaz mieszkańców uprawnionych do 

głosowania, aby na bieżąco mógł zweryfikować czy osoby biorące udział w zebraniu posiadają 

prawo wyborcze w danym sołectwie. 

 

Wójt wyjaśnił, że procedura wyboru sołtysa odbywała się zgodnie z wytycznymi obecnie 

obowiązującego Statutu sołectw. Proponowany nowy statut sołectwa, który radni w całości 

odrzucili zawierał zapisy odpowiadające wymogom prawnym, m.in. przewidywały użycie do 

celów ewidencji osób biorących udział w głosowaniu rejestru wyborców, czyli osób uprawnionych 

do głosowania. Sytuacja nie wynika z niedopełnienia obowiązków czy braku wiedzy pracownika. 

 

Wójt przedstawił statystyki z wyborów sołeckich. Na 9171 osób uprawnionych do głosowania 

wzięło udział w wyborach 977, co stanowi 10,7% ogółu mieszkańców. Najwyższa frekwencja 

była w sołectwie Kamionki – 36%. W sołectwach: Maszewo Duże, Maszewo, Brwilno  

i Kowalewko, gdzie wybory odbyły się w II terminie, frekwencja była najniższa. 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Pawłowski, J. 

Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. 

Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 

A. Malanowska, H. Murawski 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 44/V/19 w sprawie unieważnienia wyboru sołtysa wsi Kamionki w gminie Stara 

Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 17. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zarządzenia powtórnego 

wyboru sołtysa wsi Kamionki gmina Stara Biała. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni 

otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki zapytał, czy podczas powtórnego wyboru sołtysa będzie 

możliwość zweryfikowania na miejscu osób uprawnionych do głosowania. 

 

Wójt stwierdził, ze należy znaleźć sposób aby powtórne wybory sołtysa przebiegły bez zastrzeżeń. 
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Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W tym momencie na salę obrad powrócił Radny Hubert Murawski. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, H. Murawski, A. 

Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski, M. Turowska-

Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (2) 

A. Malanowska 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 45/V/19 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej położonej w m. Mańkowo, gmina Stara Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego 

protokołu). 

 
 
Ad. 18. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wcześniej otrzymali Sprawozdanie z realizacji 

„Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie dla Gminy Stara Biała na lata 2014 – 2018” w 2018 roku. 

Następnie zapytała, czy radni mają uwagi lub pytania do Sprawozdania. 

 

Wobec braku uwag i pytań  Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła do 

wiadomości Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Stara Biała na lata 2014 – 2018” 

w 2018 roku i przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 
Ad. 19. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wcześniej otrzymali Sprawozdanie z realizacji 

„Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016 – 2018” w 2018 roku. 

Następnie zapytała, czy radni mają uwagi lub pytania do Sprawozdania. 

 

Wobec braku uwag i pytań  Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła do 

wiadomości Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016 – 

2018” w 2018 roku i przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 

Ad. 20. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wcześniej otrzymali Raport z wykonania Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji za 2018 rok. 

Następnie zapytała, czy radni mają uwagi lub pytania do przedstawionego Raportu. 
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Wobec braku uwag i pytań  Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła do 

wiadomości Raport z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii i efektów 

jego realizacji za 2018 rok i przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 
Ad. 21. 

W sprawach różnych: 

 

Przewodnicząca udzieliła głosu mieszkańcowi miejscowości Biała, który zgłosił postulaty o: 

 modernizację chodnika wzdłuż ul. Kordeckiego w kierunku miasta Płock, 

 przejście dla pieszych oraz oświetlenie uliczne przy nowo otwartym sklepie „Top Market”, 

 zamontowanie monitoringu  na terenie szkółek w Białej ze względu na bezpieczeństwo, gdyż 

wieczorami, szczególnie w okresie letnim mają miejsce: spożywanie alkoholu, głośne 

awantury, a nawet handel narkotykami, 

 modernizację linii niskiego napięcia na terenie osiedla w Białej. 

Odpowiedź Wójta: 

 Jest to kwestia możliwości finansowych. Oczywiście chodnik jest zniszczony ale na  terenie 

gminy jest wiele innych, bardziej poważnych problemów drogowych do rozwiązania. 

 Odnośnie przejścia i oświetlenia przy „Top Markecie” – jest to droga powiatowa. Zgodę na 

zjazd wydał Zarząd Dróg Powiatowych, który powinien przewidzieć jakie będą konsekwencje  

i ewentualnie wymusić na właścicielu podjęcie działań zapewniających bezpieczeństwo 

pieszych. Problem ten zgłaszała również Kierownik Posterunku Policji w Starej Białej  

i zostały podjęte rozmowy w tej sprawie. 

 Odnośnie monitoringu na terenie szkółek dodał, że występują także zachowania takie jak 

dewastacja i niszczenie. Stwierdził, że być może  montaż monitoringu zwiększył by 

bezpieczeństwo i zostanie wzięte to pod rozwagę. 

 Jest to zadanie Energa Operator. Gmina nie ma wpływu na to kiedy zostaje przeprowadzona 

modernizacja. 

 

Radny Zbigniew Truchlewski : 

 Poinformował o problemie zgłaszanym przez mieszkańców dot. komunikacji publicznej, tj. 

kierowcy KM linii 111 notorycznie nie zatrzymują się na przystankach w sytuacji gdy wysiada 

tylko jedna osoba. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wystąpimy z taką uwagą do Komunikacji Miejskiej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki: 

 Ponownie poprosił w imieniu mieszkańców ulic: Mazowieckiego, Hermana i Polnej  

o wyrównanie tych dróg 

Radny Hubert Murawski: 

 Zapytał, czy na terenie Maszewa Dużego w kierunku Nowej Białej planowana jest budowa 

kompostowni. 

 

Odpowiedź Wójta: 

 Na terenach produkcyjno-usługowych w miejscowości Nowa Biała planowana jest budowa 

drugiego w gminie PSZOK-u. Jest to proponowana lokalizacja. W tej chwili wykonywane są  

badania gruntu pod tym kątem. 

Dodatkowo poinformował, że od 1 kwietnia odpady BIO będą zbierane na dotychczasowych 

zasadach. 
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Radny Adam Pawłowski: 

 Zapytał na jakim etapie jest ponowne wytyczenie drogi, tj. ul. Chabrowej w Nowych 

Proboszczewicach, która jest w części zaorana i użytkowanej przez rolnika.  

 Poprosił o rozważenie możliwości zamontowania koszy na śmieci przy chodniku ul. Płockiej, 

na odcinku od kościoła w kierunku cmentarza. 

Odpowiedź Wójta: 

 Do tej pory problem ul. Chabrowej zgłoszony został przez właścicieli jednej posesji, która 

jeszcze nie jest zamieszkana. Istotnie droga ta jest użytkowana przez dwóch właścicieli pól 

przylegających do drogi.  Nie ma na obecną chwilę natychmiastowej potrzeby wytyczenia 

drogi dla jednej niezamieszkałej nieruchomości, która ma również dostęp do drogi publicznej. 

Oczywiście działania mające na celu udrożnienie tego odcinka drogi zostaną podjęte. 

 Oznajmił, że jest przeciwny usytuowaniu koszy przy chodnikach i ulicach ze względu na to, 

że mieszkańcy będą wyrzucać do tych śmietników również odpady z gospodarstw domowych. 

    
Radna Monika Przyczka: 

 Zapytała o możliwość wyrównania płyt na przejeździe pod wiaduktem w Nowym Trzepowie. 

 Poprosiła o zabieranie odpadów z kosza przy placu zabaw w Bronowie-Zalesiu.  

Odpowiedź Wójta: 

 Prowadzone są rozmowy z PKP w sprawie zaprojektowania i budowy tej drogi. Dopóki 

problem nie zostanie rozwiązany, Gmina nie podejmie żadnych działań zmierzających do 

poprawy nawierzchni drogi, gdyż teren ten nie należy do niej. Prawdopodobnie temat zostanie 

rozstrzygnięty w przeciągu 2-3 tygodni.  

 Śmieci będą odbierane. 

 
Sołtys Wyszyny Stanisław Wiśniewski: 

 Jako Prezes Oddziału Gminnego Związku OSP RP w Starej Białej wyraził swoje 

niezadowolenie z decyzji o zaprzestaniu organizacji obchodów Dnia Strażaka. Stwierdził, że 

jeszcze należy podjąć rozmowy w tej sprawie. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki: 

 Podziękował radnej powiatowej Małgorzacie Purcelewskiej za reakcję na zgłaszaną prośbę  

o zwiększenie bezpieczeństwa (wykoszenie) na ul. Sierpeckiej, na wyjeździe z pętli w Starych 

Proboszczewicach. 

 Zgłosił problem mocno pochylonej wierzby przy ul. Płockiej. Poprosił o sprawdzenie. 

 
Dyrektor GOKiS Roland Bury w odpowiedzi dla sołtysa Wyszyny Stanisława Wiśniewskiego 

stwierdził, że jest już za późno na organizację imprezy w maju. Wyjaśnił także, że organizacja 

gminnych obchodów Święta Starażaka nigdy nie należała do GOKiS-u. Do tej pory było to 

impreza towarzysząca „ majówce”  organizowanej przez GOKiS.  

- Ze względu na głosy mieszkańców ale też i nasze spostrzeżenia, postanowiliśmy, że rok 2019 

będzie rokiem przełomowym, w którym organizowane będą mniejsze imprezy z tzw. mniejszym 

rozmachem gwiazdorskim, wymagające poniesienia mniejszych kosztów. Również podczas 

gminnych dożynek jako gwiazda wieczoru nie wystąpi znany artysta a zespół tańca ludowego  

z Argentyny – poinformował Roland Bury.  

Dyrektor zaprosił radnych i sołtysów do zgłaszania swoich uwag i inicjatyw w tym zakresie. 

 
Radny Hubert Murawski: 

 Zapytał, czy jest już przygotowany cennik wynajmu sali sportowej w Maszewie Dużym. 

Odpowiedź Dyrektora GOKiS-ua Roland Burego: 
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 Cennik jest już gotowy, prawdopodobnie z dniem 1 kwietnia br. zostanie zatwierdzony.  

 
Sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz: 

 Zgłosiła  radnemu powiatu płockiego Marcinowi Piotrowskiemu potrzebę wykoszenia rowów 

i wycięcia dzikich krzaków w Ogorzelicach przy drodze powiatowej. 

 
Sołtys Ulaszewa Małgorzata Sieradzka: 

 Zgłosiła  radnemu powiatu płockiego Marcinowi Piotrowskiemu potrzebę wykoszenia rowów 

w Ludwikowie przy drodze powiatowej. 

 
Sołtys Włoczewa Barbara Żółtowska: 

 Podziękowała za wpisanie do Budżetu Gminy zadania, tj. wykonanie projektu drogi gminnej 

Kamionki-Włoczewo. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki: 

 Zapytał, czy Gmina planuje złożyć wniosek o dotacje do dróg lokalnych z puli środków 

finansowych jakie przeznacza Rząd. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że wnioski zostaną złożone. W tej chwili pracownicy Referatu Inwestycji i Rozwoju 

analizują warunki na jakich te dotacje będą przyznawane. 

 

Radny Hubert Murawski: 

 Zasugerował, aby w związku z podjęciem przez Radę uchwały w sprawie wyodrębnienie 

środków w budżecie gminy stanowiących fundusz sołecki, zorganizować szkolenie dla 

sołtysów dot. tego tematu. 

 
Na prośbę Wiceprzewodniczącego Rady  nowo wybrani  sołtysi przedstawili się. 

Przewodnicząca Rady pogratulowała sołtysom oraz podziękowała za dotychczasową pracę tym, 

którzy zostali wybrani do pełnienia tej funkcji na kolejną kadencję. Poinformowała również  

o planowanym spotkaniu z sołtysami, które odbędzie się w najbliższym czasie. 

Dodatkowo poprosiła Wójta o zorganizowanie szkolenia dla radnych w zakresie stosowania 

ustawy o samorządzie gminnym. Przewodnicząca Rady poinformowała również o obowiązku 

złożenia oświadczenia majątkowego przez radnych do końca kwietnia br. 

 
 
Ad. 22. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady V Sesji Rady 

Gminy Stara Biała. 

 

 
 

                                                                                    Przewodnicząca Rady 

 

                                                                       Małgorzata Edyta Lewandowska 
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Małgorzata Bornińska 


